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     ОБЩИНСКИ СЪВЕТ СТРУМЯНИ 
 

ПРОТОКОЛ №10 
 

Днес, 26.06.2024 год. /сряда/ в заседателната зала на Общински съвет Струмяни 

се проведе  10-то извънредно заседание на ОбС Струмяни 

 

На заседанието присъстват: 

• Севделина Траянова - ПП „Обединени земеделци“ 

• Мария Паскова – ПП „Обединени земеделци“ 

• Красимир Димев – ПП „Обединени земеделци“ 

• Зоя Иванова - ПП „Обединени земеделци“ 

• Величка Манолска - ПП „Обединени земеделци“ 

• Анита Митрева  - ПП „Обединени земеделци“ 

• Никол Тимева-Митрева  - ПП „ГЕРБ“ 

• Блажка Христова –ПП „ГЕРБ“ 

• Борислав Чиликов – Коалиция „ Продължаваме Промяната – Демократична 

България“ 

 

От заседанието отсъстват: 

                  Радослав Пецанов - ПП „ГЕРБ” 

Васил Атанасов – ПП „ГЕРБ“ 

Кирил Писков – ПП „ГЕРБ“ 

Славчо Благоев – ПП „ГЕРБ“ 

 

 

Заседанието бе открито в 11:04 часа от г-жа Севделина Траянова. 

Г-жа Траянова – председател на ОбС –Колеги, добре дошли на десетото извънредно 

заседание на Общински съвет Струмяни!  На заседанието присъстват девет от 

общинските съветници. Четирима са отсъстващите, това са Радослав Пецанов, Кирил 

Писков, Славчо Благоев и Васил Атанасов. Имаме кворум и заседанието може да се 

проведе. Дневния ред е пред вас, но по повод искането на жители на с.Струмяни, които 

са наши гости днес, предлагам т.9 „Изказвания, питания, становища и предложения на 

граждани“ да стане т.1 от дневния ред. Моля да гласуваме. 

 

Гласува се: Точка 9 от дневния ред на 10-то извънредно заседание на ОбС 

Струмяни да стане точка 1 от дневния ред 

С 9-за , против -0, възд.се -0  ОбС прие точка 9 от дневния ред на 10-то извънредно 

заседание на ОбС Струмяни да стане точка 1 от дневния ред 
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Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Колеги сега точка „Изказвания, 

питания, становища и предложения  на граждани“ става т.1 и следващите точки сменят 

поредността си, а именно: 

ДНЕВЕН РЕД: 

1.Изказвания, питания, становища и предложения на граждани.    

                                         /Вносител:Зам.-председател на ОбС – Борислав Чиликов/ 

 

2.Предложение относно разрешение за изработване на проект за подробен устройствен 

план (ПУП) – изменение на план за регулация (ПУП-изменение на ПР) с цел разделяне 

на УПИ XXII, пл.№198, кв.12 по плана на с.Цапарево, община Струмяни, обл. 

Благоевград на три нови УПИ, а именно УПИ XXV-198, УПИ XXVI-198 и УПИ XXVII-

198, кв.12 и удължаване на улица от о.т.201 до о.т.201в по плана на с.Цапарево, община 

Струмяни с изменение на дворищно регулационната линия на УПИ XXI, кв.12 към 

новообразуваната улица, обособявайки се с площ от 445 кв.м.. 

                                                            /Вносител: Кмет на община Струмяни- Емил Илиев /   

 

3.Предложение относно избор на упълномощен  представител от община Струмяни за 

участие в редовно Общо събрание на акционерите на „МБАЛ - Благоевград“ АД  

гр.Благоевград и оправомощаването му да гласува по всички точки от дневния ред на 

събранието, което ще се проведе на 01.07.2024 год. от 11:00 ч. в Административната 

сграда на „МБАЛ - Благоевград“ АД , гр.Благоевград, ул. „Славянска“ №60, ет. №5, 

зала №503. 

                                                         /Вносител:Председател на ОбС – Севделина Траянова/ 

                                                            

4.Предложение относно  искане за предоставяне на имоти от общинския поземлен фонд 

по реда  на § 27, ал. 2 от ПЗР към ЗИД на ЗСПЗЗ за неприключили производства по 

обезщетяване със земеделска земя на наследниците на Марко Цветанов Марков. 

                                                             /Вносител: Кмет на община Струмяни- Емил Илиев/ 

 

5.Предложение относно актуализация на бюджета на Община Струмяни за 2024 година. 

 /Вносител: Кмет на община Струмяни- Емил Илиев/ 

 

6.Предложение относно избор на упълномощен  представител от община Струмяни за 

участие в  Общото събрание на съдружниците в МБАЛ „Югозападна болница“ ООД 

гр.Сандански и оправомощаването му да гласува по всички точки от дневния ред на 

събранието, което ще се проведе на 23.07.2024 год. от 11:00 ч. в МБАЛ „ Югозападна 

болница“ ООД  гр.Сандански, Административна сграда. 

                                                     /Вносител:Зам.-председател на ОбС – Борислав Чиликов/ 

 

7.Предложение относно промяна числеността на персонала в ЦСРИ Струмяни. 

                                                             /Вносител: Кмет на община Струмяни- Емил Илиев/ 

 

8.Предложение относно издаване на запис на заповед от община Струмяни в полза на 

ДФ „Земеделие”, обезпечаващ авансово плащане и ДДС върху авансово плащане по 

договор № BG06RDNP001-19.396-0002-C01 от 11.01.2023г. по подмярка 19.2 

„Прилагане на операции в рамките на стратегии за водено от общностите местно 

развитие“ на мярка 19 „Водено от общностите местно развитие“ за Проект „Изграждане 

и обновяване на площи за широко обществено ползване, предназначена за трайно 

задоволяване на обществените потребности на територията на община Струмяни”, 
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сключен между Община Струмяни, МИГ „Струма – Симитли, Кресна и Струмяни“ и 

ДФ „Земеделие”. 

                        /Вносител: Кмет на община Струмяни- Емил Илиев/ 

 

9.Предложение относно даване на съгласие за подготовка на проектно предложение на 

община Струмяни с наименование:  ”Нисковъглеродна Пътека Безкрайност” (“Low-

carbon InFinity Trail”), с Акроним/Acronym: ЛИФТ (LIFT) по Покана 1 за 

идентифицирани  кандидати за разработване и подаване на пълни проектни 

предложения (Call 1 for identified applicants to develop and submit  full project proposals) 

по Програмен приоритет 3 „Интегрирано развитие на трансграничния регион” 

(Programme Priority 3 „Integrated Development of the Cross-Border Region”) по 

Програмата Interreg (VI-A) ИПП България - Северна Македония  2021-2027 (Interreg 

(VI-A) IPA Bulgaria - North Macedonia Programme 2021-2027. 

                                                             /Вносител: Кмет на община Струмяни- Емил Илиев/ 

 

                

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Подлагам на гласуване дневния ред с 

направените изменения. 

 

Гласува се: Дневен ред на 10-то извънредно заседание на ОбС Струмяни  

С 9-за , против -0, възд.се -0  ОбС прие Дневен ред на 10-то извънредно заседание на 

Общински съвет Струмяни  

ДНЕВЕН РЕД: 

1.Изказвания, питания, становища и предложения на граждани.    

                                         /Вносител:Зам.-председател на ОбС – Борислав Чиликов/ 

 

2.Предложение относно разрешение за изработване на проект за подробен устройствен 

план (ПУП) – изменение на план за регулация (ПУП-изменение на ПР) с цел разделяне 

на УПИ XXII, пл.№198, кв.12 по плана на с.Цапарево, община Струмяни, обл. 

Благоевград на три нови УПИ, а именно УПИ XXV-198, УПИ XXVI-198 и УПИ XXVII-

198, кв.12 и удължаване на улица от о.т.201 до о.т.201в по плана на с.Цапарево, община 

Струмяни с изменение на дворищно регулационната линия на УПИ XXI, кв.12 към 

новообразуваната улица, обособявайки се с площ от 445 кв.м.. 

                                                            /Вносител: Кмет на община Струмяни- Емил Илиев /   

 

3.Предложение относно избор на упълномощен  представител от община Струмяни за 

участие в редовно Общо събрание на акционерите на „МБАЛ - Благоевград“ АД  

гр.Благоевград и оправомощаването му да гласува по всички точки от дневния ред на 

събранието, което ще се проведе на 01.07.2024 год. от 11:00 ч. в Административната 

сграда на „МБАЛ - Благоевград“ АД , гр.Благоевград, ул. „Славянска“ №60, ет. №5, 

зала №503. 

                                                         /Вносител:Председател на ОбС – Севделина Траянова/ 

                                                            

4.Предложение относно  искане за предоставяне на имоти от общинския поземлен фонд 

по реда  на § 27, ал. 2 от ПЗР към ЗИД на ЗСПЗЗ за неприключили производства по 

обезщетяване със земеделска земя на наследниците на Марко Цветанов Марков. 

                                                             /Вносител: Кмет на община Струмяни- Емил Илиев/ 
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5.Предложение относно актуализация на бюджета на Община Струмяни за 2024 година. 

 /Вносител: Кмет на община Струмяни- Емил Илиев/ 

 

6.Предложение относно избор на упълномощен  представител от община Струмяни за 

участие в  Общото събрание на съдружниците в МБАЛ „Югозападна болница“ ООД 

гр.Сандански и оправомощаването му да гласува по всички точки от дневния ред на 

събранието, което ще се проведе на 23.07.2024 год. от 11:00 ч. в МБАЛ „ Югозападна 

болница“ ООД  гр.Сандански, Административна сграда. 

                                                     /Вносител:Зам.-председател на ОбС – Борислав Чиликов/ 

 

7.Предложение относно промяна числеността на персонала в ЦСРИ Струмяни. 

                                                             /Вносител: Кмет на община Струмяни- Емил Илиев/ 

 

8.Предложение относно издаване на запис на заповед от община Струмяни в полза на 

ДФ „Земеделие”, обезпечаващ авансово плащане и ДДС върху авансово плащане по 

договор № BG06RDNP001-19.396-0002-C01 от 11.01.2023г. по подмярка 19.2 

„Прилагане на операции в рамките на стратегии за водено от общностите местно 

развитие“ на мярка 19 „Водено от общностите местно развитие“ за Проект „Изграждане 

и обновяване на площи за широко обществено ползване, предназначена за трайно 

задоволяване на обществените потребности на територията на община Струмяни”, 

сключен между Община Струмяни, МИГ „Струма – Симитли, Кресна и Струмяни“ и 

ДФ „Земеделие”. 

                        /Вносител: Кмет на община Струмяни- Емил Илиев/ 

 

9.Предложение относно даване на съгласие за подготовка на проектно предложение на 

община Струмяни с наименование:  ”Нисковъглеродна Пътека Безкрайност” (“Low-

carbon InFinity Trail”), с Акроним/Acronym: ЛИФТ (LIFT) по Покана 1 за 

идентифицирани  кандидати за разработване и подаване на пълни проектни 

предложения (Call 1 for identified applicants to develop and submit  full project proposals) 

по Програмен приоритет 3 „Интегрирано развитие на трансграничния регион” 

(Programme Priority 3 „Integrated Development of the Cross-Border Region”) по 

Програмата Interreg (VI-A) ИПП България - Северна Македония  2021-2027 (Interreg 

(VI-A) IPA Bulgaria - North Macedonia Programme 2021-2027. 

                                                             /Вносител: Кмет на община Струмяни- Емил Илиев/ 

 

 

Точка първа от дневния ред:  

Изказвания, питания, становища и предложения на граждани.     

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни  - Кой иска да вземе пръв думата? 

Заповядайте. 

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Кой от вас ще започне? 

 

Г-жа Чимева – жител на с.Струмяни -  Айде първо аз ще започна. Казваме се Зорка 

Чимева от четири години съм тук в селото да гледам майка ми, която почина. През тези 

четири години какво да ви кажа пълна пародия с водата. Не може в двадесет и първи 

век да живеем и да нямаш за елементарни нужди вода. По три-четири дни не сме имали 
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вода. На долу има вода, но ние най-високата час от селото нямаме. На какво се дължи 

това нещо? 

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – После ще дадем думата и на г-жа Айкова, 

която е представител на ВиК Благоевград. 

 

Г-жа Зорка Чимева – жител на с.Струмяни -  Тук има по-стари жители на селото те ще 

кажат. Това не е от сега. Стари кранове навсякъде. 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – На една улица ли сте всички? 

Г-жа Зорка Чимева – жител на с.Струмяни -  Почти, всички сме в този район. Чиликов  

се е включил някак и там три къщи имат вода, ние нямаме. От нашата къща нагоре три-

четири къщи имат вода, но ние нямаме. 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Нека ВиК вземе отношение после аз ще ви 

кажа какво следва. 

Г-жа Айкова – представител на „ВиК“ ЕООД - Благоевград – В момента идвам от 

Илинденци вода има много. И кмета не знае има една шахта, където е на доктора 

района тя прелива. Имаме два варианта тази вода да не прелива и така да ходи по 

вадата. 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Там сме го снимали и винаги е изтичало вода. 

На какво се дължи това? Крана ли е проблема? 

Г-жа Айкова – представител на „ВиК“ ЕООД - Благоевград – Не, не е крана. Има вода и 

сега имаме два варианта да видим как да я вкараме в мрежата. Когато изтича, когато 

има притичане. Не винаги е така, но и това да го направим. В момента мерим водата на 

Илинденци, горе на шахтата, после ще ходим в Струмяни на резервоара. Резервоара в 

момента в Струмяни няма метър преди преливане. Ако искате можем да отидем. Ако 

искате можем да сформираме една комисия. 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – В момента има ли проблем с регулирането на 

кранове за да не се качва на горе вода? За да не мислим за това след като почнем пътя 

Струмяни-Илинденци с подмяна на канализация и нов участък за връзка с главния 

водопровод. Това трябва да се направи със самото проектиране. От долу да качим вода 

при положение, че има вода. Те са под резервоара, не е ли проблема в самите кранове? 

Нека да сменим всички кранове за да може да се регулира.  

Г-жа Айкова – представител на „ВиК“ ЕООД - Благоевград – Този кран, за който 

говорих с този човек тук. 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Този човек е работил във ВиК и много добре 

знае за какво става въпрос. Имате ли принципно вода или не се качва на високите 

части? 
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Г-жа Черкезова – жител на с.Струмяни – Спира. Като има, има. Сутрин да кажем до 

към 8-9 часа и вечерно време до към 19ч. водата е спряна. Цяла нощ я няма. 

Г-жа Айкова – представител на „ВиК“ ЕООД - Благоевград – Никой не я спира водата.  

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – То всъщност до къде стига водата? 

Г-жа Черкезова – жител на с.Струмяни – По едно време беше само до кръстовището. 

След това и в детската градина нямаха вода и я свързаха и надолу. От другата страна на 

улицата там също я свързаха. При Каракичеви нататъка я пуснаха и фактически нашата 

улица и отатък до детската градина почти нямаме вода.  

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Пак питам, че нещо не мога да разбера. Вода 

има, крановете ли са проблем за регулиране или друг е проблема? 

Г-жа Айкова – представител на „ВиК“ ЕООД - Благоевград – Значи този кран, за който 

говорихме отвън с Янко, за който говорим от много години, аз сега говорих с колегите 

и с Бойко и с Владо, казаха че този кран цол и четвърт, дето Янко мисли, че не работи, 

те ме увериха, че този кран работи.  

Г-н Башлиев – жител на с.Илинденци – Всичко е от некадърност. Не искам да говоря 

повече. Всичко е от некадърност. При наличие на толкова много вода ти да не можеш 

да пуснеш един кран да качиш на хората вода. Ела да видиш къде върви водата.  

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Знаеш, че Веска я докарахме когато имаше 

нужда за Микрево за регулиране на кранове за махалата. Въпреки, че махалата 

протестират също за вода там сме го изговорили това 600 кубика на денонощие изтича 

водата, защото никой не плаща. Това е едно на ръка. Знаете, че в момента процедираме 

проект за подмяна на водопроводна мрежа, но докато започне това нещо ние можем ли 

да сменим крановете, ние ще ги поемем. Ако знаем, че крановете са проблем, че 

крановете не се завъртат за да може да се регулира налягането. Хем има вода, хем няма.  

Г-жа Айкова – представител на „ВиК“ ЕООД - Благоевград – Първо да кажа, без да се 

караме. Аз ви предлагам да сформираме една комисия. Ще включим който вие искате и 

в мое присъствие, но това да го направим веднъж през седмицата и веднъж събота и 

неделя. Да се уверите колко вода има в резервоара в Струмяни. Да не си говорим така 

празни приказки. Този кран дето е на улицата при Янко сега след заседанието отиваме с 

него и колкото той каже да го подпрем толкова ще го подпрем и ще видим кой ще 

остане без вода и кой ще има вода. То въпроса не е ние да отидем да врътнем и да 

оставим пък други без вода. Искам да го направим така, че всички да са доволни. Ето 

правим тази комисия и един ден да е от понеделник до петък, един ден да е събота и 

неделя. Не може в събота в 11:30ч. да ми звъни Владо и да ми казва, че вода почти не 

влиза в резервоара. В 12:30ч. Илинденци като спряха да поливат нивото веднага се 

покачи.  

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – През дена или през нощта?  
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Г-жа Айкова – представител на „ВиК“ ЕООД - Благоевград – През деня.  

Г-н Башлиев – жител на с.Илинденци – Пълни глупости. 

Г-жа Айкова – представител на „ВиК“ ЕООД - Благоевград – Не са пълни глупости. Не 

може в 11:30ч. в резервоара в Струмяни водата да е под половината на чашката, в 

12:30ч. се повдига нивото, а в 14:00ч. когато вече не се полива, аз не обвинявам само 

Илинденци, но от там спира нормалния приток.  

Г-н Башлиев – жител на с.Илинденци – Искаш да кажеш, че Илинденци са виновни, 

нали така?  

Г-жа Айкова – представител на „ВиК“ ЕООД - Благоевград – Не съм казала такова 

нещо. Казва, че за този резервоар ще се вземат мерки. 

Г-н Башлиев – жител на с.Илинденци – Това е всеки ден. Всеки ден водата изтича. 

Г-жа Айкова – представител на „ВиК“ ЕООД - Благоевград – Нека да си кажем 

истината. Аз ви предлагам комисия. 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Комисии не ни трябват. Питам те можи ли 

крановете на момента да ги купим и решение ли са ни крановете? Крановете ли са 

проблем, защото казваме, че тези улици са под резервоара и няма проблем за налягане. 

Не може да няма вода при положение, че са под резервоара. Та било то и най-високите 

улици.  

Г-жа Айкова – представител на „ВиК“ ЕООД - Благоевград – Янко и тези хора твърдят, 

че е от този кран. Аз сега искам да отидем с тях и да се убедим. 

Г-н Тимев – жител на с.Струмяни – Давам ти гаранция, че крана е развален. Нали 

пращахте хора не може да се завърти и казаха, че не могат да го оправят. Крана не е 

пипан, той е циментиран.  

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Има ли нужда да викаме Веска да регулира 

крановете или вие можете да се справите? 

Г-жа Айкова – представител на „ВиК“ ЕООД - Благоевград – Първо ще отида да видя 

този кран при Янко да видя дали е този, за който говорят колегите. Трябва да отида на 

място да го видя този кран. 

Г-жа Тимева-Митрева – ПП „ГЕРБ“ – Ако се окаже развален може да се подмени. 

Г-н Тимев – жител на с.Струмяни – Не работи крана всички го знаят. Вие пращахте 

човек, но той каза, че този кран не може да се смени. И го оставиха така.  

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Само да вметна от страна на общината какво 

следва. Само, че сега като говорим не виждам, че това ще бъде решението. Под 

Балабано тази улица следва асфалтиране до Илинденци, но след подмяна на мръсен 

канал и водопровод. Парите са ни по сметка, но нарочно не почваме асфалтиране без да 
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сме подменили мръсен канал и водопровод. Там където едно време искаше Янко да се 

качи водата нагоре това въобще решение ли е?  

Г-жа Айкова – представител на „ВиК“ ЕООД - Благоевград – Не знам. Трябва да го 

пробваме.  

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – А сигурни ли сме, че като ги вържем директно 

на главния водопровод няма да създадем проблем и на долните части, и на Микрево и 

Драката? 

Г-жа Айкова – представител на „ВиК“ ЕООД - Благоевград – Не съм сигурна.  

Г-н Чиликов -– Коалиция „ Продължаваме Промяната – Демократична България“ – Ако 

се вържат преди резервоара няма да има никакъв проблем. Хубаво е като примерно в 

7:00ч. спира водата в този квартал да отидете да видите какво е нивото на резервоара. 

Там спира когато падне под определено ниво. Това означава, че денивелацията е малка 

и водата бега на долу и крана като не работи няма как да се контролира. 

 

Г-жа Айкова – представител на „ВиК“ ЕООД - Благоевград – Тя водата отива надолу 

към Микрево. 

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Айкова, дайте ми решение. Ние парите ще ги 

обезпечим, те не са проблем. Дайте ми техническо решение как е най-добре да го 

направим. Ние не сме специалисти, не знаем къде са и крановете. Парите не ви 

интересуват. Предполагам, че с един кран няма да се реши проблема. То трябва да се 

регулира за всички квартали от линията нагоре.  

Г-жа Айкова – представител на „ВиК“ ЕООД - Благоевград – И да не се краде. И да не 

се полива, защото не може резервоара да е на дъното. 

Г-жа Черкезова – жител на с.Струмяни – Госпожо, как да не се полива нямаме друга 

вода.  

Г-жа Айкова – представител на „ВиК“ ЕООД - Благоевград – То всички като извадят 

маркучите да поливат то не остава за пиене.  

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Има вода по водопровода, а няма вода за един 

квартал. Даже не е квартал, а е една улица.  

Г-жа Черкезова – жител на с.Струмяни – Ние сме редовни платци. 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Абсолютно, така е. Ние искаме да знаем поне, 

че има технически проблем и да ни дадат решението. Айкова знае, че когато има нужда 

им купуваме материали, маркучи и каквото трябва. Никога не сме казали вие сте ВиК 

плащаме ви няма да се занимаваме с вас. Проблема е на всички нас, на хората и искаме 

да го решим. Но трябва да имаме решение. 

Г-н Чиликов -– Коалиция „ Продължаваме Промяната – Демократична България“ – 

Кмете, аз мисля, че и да сменим там крана проблема няма да се реши.  
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Г-жа Котева – жител на с.Струмяни - Крана трябва да се смени. Те изобщо не могат да 

се въртят. 

Г-н Чиликов -– Коалиция „ Продължаваме Промяната – Демократична България“ – 

Преди да сменим крановете това означава, че трябва да се спре целия приток за да може 

да се препълни резервоара. Да, те ще имат вода, но половината вода ще ни бега през 

преливника. 

Г-жа Айкова – представител на „ВиК“ ЕООД - Благоевград – Да. 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Уж има вода, а хората нямат вода. Водата 

изтича.  

Г-жа Айкова – представител на „ВиК“ ЕООД - Благоевград – Ние с инженерката сме 

идвали няколко пъти, Янко знае, това предложение тогава беше от хората от улицата, а 

не от ВиК. Те сега искат тяхната улица да я присъединим към главния водопровод и от 

там да идва водата. За мен трябва да се пробва всичко и да се види. 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Дай да сменим крановете първо.  

Г-жа Черкезова – жител на с.Струмяни – Накрая и ние ще спрем да плащаме докато не 

ни се пусне водата.  

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Кажи ми колко са крановете, къде са? 

Г-жа Айкова – представител на „ВиК“ ЕООД - Благоевград – Ние говорим за един кран 

в момента. Един кран, не кранове, този който е при Янко на улицата. Нали този искаме 

да се подпира? 

Г-н Тимев – жител на с.Струмяни – И един има долу. 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Дайте да започнем от там колко са крановете, 

колко струват? Да започнем поне от там да се отварят, затварят и да се подпират. Ние 

така или иначе ще платим едни пари за подмяна на главната мрежа. 

Г-н Кацаров – жител на с.Струмяни -  Пет минути искам само да се изкажа. 1995 година 

имахме проблем с тока. Аз бях инициатора тридесет и една къщи не плащахме тока. 

Когато има желание всичко се решава. За една година в Благоевград решиха проблема. 

Този травопост го направиха заради мен. Със списъка на хората, които не плащахме ток 

отидох в Благоевград при главния. Бях закарал с мен още четири човека отидохме 

дадохме списъка и за една година хората решиха проблема. Когато има желание всичко 

се оправя.   

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Сега е момента докато има вода да сменим 

крановете. После вече август и септември и вода няма да има.  

Г-жа Айкова – представител на „ВиК“ ЕООД - Благоевград – В момента преди 

резервоара водата прелива на преливника и се вижда от пътя. Така сега тук, ако решим 

да сменим на първо време този кран при Янко. Ще отида първо на място да видя един 
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ли е два ли са, защото съм ходила, но те веднъж искат така, веднъж така вече не знам. 

Последно решение да вземем кое да е. И ако трябва да се смени този кран, и ако е на 

ф200 този кран няма да може да се смени ей така. Нали знаеш, че ще се иска обявление 

да се обяви, че хората няма да имат вода. 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Ние с обявление или без хората така или иначе 

нямат вода. Разбираш ли? 

Г-жа Айкова – представител на „ВиК“ ЕООД - Благоевград – Да. 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – За един ден сменяте ли такъв кран? 

Г-н Башлиев  - жител на с.Илинденци – За един час ще се смени. 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Говорим за главен водопровод.  

Г-жа Айкова – представител на „ВиК“ ЕООД - Благоевград – Ако той може за един час 

да го направи да заповяда, ние ВиК ще му платим. Няма нужда да се дразним. Значи от 

страни е много лесно. В момента колегите от ВиК са трима човека. Двама са ми 

болнични. Ние няма как да вървим по Добри лаки, по Раздол, на всякъде по селата по 

аварии и аз да кажа, че това тук ще го сменим за един ден. Не мога да обещая нещо, 

което не мога да изпълня.  

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Затова те питах за управителя. Моя грижа е аз 

да се свържа с управителя. Знаеш, че за момента когато сме му искали нещо разумно 

винаги е откликвал. Пак ти казвам ние не сме специалисти, вие трябва да ми дадете 

решение. Да кажете кмете трябва да се смени това, имаме възможност, или нямаме 

възможност ти си търси. Но трябва да ми кажеш този кран е за смяна, този участък е за 

подмяна. Ние трябва да знаем, а няма от къде да го знаем, ако вие не ни кажете. 

Г-жа Айкова – представител на „ВиК“ ЕООД - Благоевград – Да пробваме на Янко 

варианта. 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Тези кранове не са сменяни 40 години. Това, 

което знам от проектантката, въпреки че ти не я харесваш, не се ли подпира водата, не 

се ли създаде налягане да се надуят тръбите няма как да стигне до високите квартали.  

Г-жа Айкова – представител на „ВиК“ ЕООД - Благоевград – Зависи колко се подпре. 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Но и крана трябва да е читав. 

Г-жа Айкова – представител на „ВиК“ ЕООД - Благоевград – То не е само за 

подпиране.    

Г-жа Черкезова – жител на с.Струмяни – Как до Бабешката махала откараха от този 

водопровод, пък при нас няма вода? Там ги свързаха по някакъв начин нас не може. 
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Г-жа Тимева-Митрева – ПП „ГЕРБ“ – Те хората така или иначе са без вода. Още два 

три дни те ще го изтърпят. Въпроса е, ако може това нещо да се подмени и да се 

пробва.  

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Дайте ми, от днес за вчера, какво ви трябва. 

Дайте да започнем с крана. Аз не вярвам, че е само един кран.  

Г-жа Митрева – „Обединени земеделци“ – Нали на детската има кран? Така казахте. Да 

се види и този.  

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Нека да се изслушваме, колеги. Сега е 

момента, докато има вода, да видим дали сме на прав път. Спре ли водата и 15 крана да 

сложим не можем да видим дали те са проблема.  

Г-жа Черкезова – жител на с.Струмяни – Ако не да се направи режим и да се върти 

водата. Не съм съгласна да плащам, а да няма вода.  

Г-н Кацаров – жител на с.Струмяни -  Единия кран сме го въртели с дълъг прът. После 

ще асфалтирате и ще се разкопава асфалта затова сега сменявайте крановете. 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Нали това казвам. Парите са ни по сметка, но 

затова не бързаме, защото не може виждате там как пропада. Ние не знаем отдолу какво 

се случва. Трябва да разкопаем да видим. Дали има проблем с течове, дали е мръсна 

канализация, дали е водопровод. Днес ще сложим асфалт, а утре ще почнем да 

плюваме. Да подменим целия водопровод. За момента ни трябват пари само за 

мръсната канализация. Другото ще го оправим.  

Г-жа Айкова – представител на „ВиК“ ЕООД - Благоевград – Освен, че ще отида с 

хорото да видим дали един кран или два да ги сменим и да пробваме да не стане така, 

че като вземем да подпираме тръбите да гърми и да почнат аварии, и пак да нямат вода. 

Така ще се подава и по-малко за Микрево, а и в Микрево високите части на моменти 

нямат вода. Знам го като информация от моя багерист, но кои са високите части не 

знам. 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Не говорим за циганската махала. 

Г-жа Айкова – представител на „ВиК“ ЕООД - Благоевград – Не. 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Защото циганската махала не може да им 

доставим вода от този по простата причина, че къщите са над квотата на резервоара.  

Г-жа Айкова – представител на „ВиК“ ЕООД - Благоевград – Така е. 

Г-жа Тимева-Митрева – ПП „ГЕРБ“ – Високите части в Микрево са там. Там нямат 

вода не на друго място. 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Но пък и не може 600 кубика на денонощие 

това е колкото резервоара за Струмяни. Разбираш ли? А сме юни месец. Септември 

какво ще правим когато спрат и изворите? Ние до две седмици ще вържем сондажа за 
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включване. Айде да помага за Микрево и циганската махала. Това ще си е сериозна 

помощ в месеците когато и Плоски ще загазят с водоподаването и няма да имат вода. 

Отделно и те като Илинденчани, да не скача Башлиев, поливат. 

Г-н Башлиев – жител на с.Илинденци – Айде да отидем на Плоски да видите и там къде 

си тече водата.  

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни –Без ред няма да стане. 

Г-жа Айкова – представител на „ВиК“ ЕООД - Благоевград – В Илинденци миналата 

седмица, или по-миналата ми откраднаха 40 метра ф50. 40 метра водопровод ф50 ми 

откраднаха. 

Г-н Башлиев – жител на с.Илинденци – Къде? 

Г-жа Айкова – представител на „ВиК“ ЕООД - Благоевград – В Илинденци. Сериозно 

говоря.  

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Тишина. 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Нека да не се разправяме. Моля за конкретни 

решения. Аз мисля, че проблема няма да се реши с подпирането на един кран. Разбирам 

ти на теб довода, ако го подпрем да не спукаме етернита, но ние без да пробваме няма 

как да стане. 

Г-жа Айкова – представител на „ВиК“ ЕООД - Благоевград – Това казвам и аз, че 

трябва да пробваме.  

Г-н Чиликов - Коалиция „ Продължаваме Промяната – Демократична България“ – Така 

надолу няма да има вода. 

Г-жа Тимева-Митрева – ПП „ГЕРБ“ – Боби, без да се опита нищо не може да стоим 

така. 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Боби, не може вода има в момента, а при 

хората няма. Искаш ли да направим една среща по новия проект, който е за подмяна на 

ВиК в Струмяни? С Веска, с Мартин и с теб за да сме сигурни, че по новия проект 

водата ще стигне до всички. Да не се окаже, че правим нова подмяна на ВиК и водата 

пак не стига. Въпреки, че е съгласувано с вас. 

Г-жа Айкова – представител на „ВиК“ ЕООД - Благоевград – Да. Както кажете. Аз съм 

съгласна, но единствено тази махала е много проблемна. 

Г-жа Котева – жител на с.Струмяни – Крановете са проблемни не махалата. Не може 

така вода има, а жадни ходим. Не може събота и неделя да нямаме вода. Защо? Капка 

вода нямаше. 

Г-жа Айкова – представител на „ВиК“ ЕООД - Благоевград – Не казва, че хората са 

проблемни водопровода ни е проблемен на тази махала. 
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Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Събота и неделя явно се полива много и 

хората като не са на работа е проблем. 

Г-н Тимев – жител на с.Струмяни – Всяка събота и неделя е така. 

Г-н Кацаров – жител на с.Струмяни -  Аз бях, имаме 350 водомера в селото, 350 акъла 

разбрах. Питал съм ги всеки по отделно за проблема. Минавал съм по долната махала 

маркучите са навсякъде. Решението е както е в Кюстендил като има заповед да не се 

полива. Всеки казва минава ми през водомера плащам си, но не може така. Няма да 

поливаш когато не трябва. 

Г-жа Черкезова – жител на с.Струмяни – Кмете, нали имаше помпа и качваше вода тука 

при водоема? 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Само от тази стана. Оттатък какво правим? 

Г-жа Черкезова – жител на с.Струмяни – Да се измисли. 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Предпочитам за поливане да бием сонди, 

както примерно сега в Микрево правим градинката там също бием сонда. Долу на 

парка също има сонда. Значи, дори за поливане без ние общината да се ангажираме 

няма как да стане, но поливния канал Итов не е решение вече. Единствения вариант, с 

това което се ангажира общината, е сондажи. Един сондаж е между 10 и 20 хиляди 

лева, което не е проблем за общината. Това трябва да го решат хората, жителите и 

съветниците. Ако хората не плащат, защото 85% са ни възрастни хора значи тока ще 

трябва да бъде за сметка на общината. 

Г-н Чиликов - Коалиция „ Продължаваме Промяната – Демократична България“ 

– Това няма да стане никога. 

Г-жа Тимева-Митрева – ПП „ГЕРБ“ – Дайте да се оправи проблема с питейната после с 

поливната. 

Г-н Тимев – жител на с.Струмяни – Два крана могат ли да се сменят наведнъж? 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Това искаме. Да се пробва с двата крана.  

Г-жа Айкова – представител на „ВиК“ ЕООД - Благоевград – Значи правим го това, 

така ли? 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Ти ми кажи кмете трябват ми пари за два 

крана, за три крана. 

Г-жа Айкова – представител на „ВиК“ ЕООД - Благоевград – Искам някой да ме заведе 

първо да видя. Не ми трябват пари. Трябва ми примерно багер, защото ако нашия багер 

е на авария аз да имам багер. Това ми трябва примерно. 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Няма проблем. Нашия багер в момента работи 

за подмяна на маркуча Седелец-Махалата. Ще свърши до три дни и ще ти го пратя на 
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момента. Ако трябва ще наемем частен багер и пак на момента ще го сменим. Кога 

можеш да се ангажираш? Говорим за утре. 

Г-жа Айкова – представител на „ВиК“ ЕООД - Благоевград – За утре няма да стане. Аз 

нямам части, нямам кран. Може да нямаме такива кранове. 

Г-жа Тимева-Митрева – ПП „ГЕРБ“ – Все пак дайте някакъв срок. 

Г-жа Айкова – представител на „ВиК“ ЕООД - Благоевград – Трябва да доставим крана. 

Примерно казвам другата седмица, защото аз сега трябва да направя заявка. 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Аз ще звънна на управителя каквото може да 

съдейства.  

Г-жа Айкова – представител на „ВиК“ ЕООД - Благоевград – Четвъртък, петък докато 

ги доставят то пак става другата седмица.  

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Аз ще се разбера с управителя да прати група 

от Благоевград, защото казваш, че нямаш хора. С местните няма да се оправиш. 

Г-жа Айкова – представител на „ВиК“ ЕООД - Благоевград – Те са трима човека. 

Добре, че ги има.  

Г-н Кацаров – жител на с.Струмяни -  Хубаво е да се видим, но не сме дошли тук да си 

чешем езиците.  

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Вече не говорим за срокове. Говорим 

буквално от днес за вчера. Че ще спре водата и не можем да регулираме и крановете 

после.  

Г-жа Айкова – представител на „ВиК“ ЕООД - Благоевград – И да не се пипат тези 

кранове после.  

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – После ще се види дали пипат крановете или не 

пипат. 

Г-жа Айкова – представител на „ВиК“ ЕООД - Благоевград – Пипат. 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Първо водата да оправим и после вие ще си 

влезете в ролята. Дали ще ги глобявате не знам. 

Г-жа Айкова – представител на „ВиК“ ЕООД - Благоевград – Ние не можем да ги 

следим. Ако пипат ще оставят тези надолу без вода и да се оправят. 

Г-н Кацаров – жител на с.Струмяни -  Минаха тези времена когато пипаха крановете. 

Г-жа Айкова – представител на „ВиК“ ЕООД - Благоевград – Пипат ги, казвам го най-

отговорно. Преди изборите три дена нямаха вода и ние се чудехме защо. Като дойдохме 

пак беше пипано. 
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Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Тишина. 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Дайте да я приключим тази тема. Как се 

ангажираш в понеделник най-късно, в смисъл ти знаеш какви са сроковете. Аз ще 

звънна на управителя. 

Г-жа Айкова – представител на „ВиК“ ЕООД - Благоевград – Първо трябва да отида да 

видя какви са диаметрите на тези кранове. Да видим какви материали ще ни трябват. 

Все пак трябва да се обяви един ден предварително на населението и тогава вече да 

работим. А в момента резервоара в Струмяни е преди преливане. 

Г-жа Черкезова – жител на с.Струмяни -  А защо тогава нямаме вода? 

Г-жа Айкова – представител на „ВиК“ ЕООД - Благоевград – Сега не може да нямате. 

Г-жа Черкезова – жител на с.Струмяни -   Сега точно имаме, но докато слязох вече 

беше намаляла.  

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Щом резервоара е преди преливане, а 

вода няма значи нещо не работи системата. Нещо не е както трябва. 

Г-н Руйков – жител на с.Струмяни – Аз до колкото знам тръбата до към детската 

градина долу е един цол, а там са доста къщи за един цол. 

Г-жа Черкезова – жител на с.Струмяни – Едно време стар беше водопровода и се 

поддържаше и вода имаше. 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – И аз това винаги съм го казвал на предишната 

управителка на ВиК. Как общината е била 10 000 човека и е имало вода, а сега е 5 000 

човека и няма вода. Но пък сега всеки има по няколко бани, миещи машини, басейни. 

Г-жа Айкова – представител на „ВиК“ ЕООД - Благоевград – Това потребление преди 

няма нищо общо със сега. Преди всички бяхме на външни тоалетни и се къпехме 

веднъж седмично. Сега се къпем по 2-3 пъти на ден. Всички имаме по 2-3 бани. Една на 

нас, една на сина, примерно казвам. Та няма как да го сравняваме с онова време.  

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Така, това е от нас за сега. Пак казвам каквото 

трябва от нас като средства ще се подсигурят. 

Г-жа Айкова – представител на „ВиК“ ЕООД - Благоевград – Аз сега отивам с Янко да 

ги видя тези кранове. 

Г-жа Митрева – ПП „Обединени земеделци“ – Не само с Янко. Нека дойдат и други 

хора. 

Г-жа Айкова – представител на „ВиК“ ЕООД - Благоевград – Който иска да дойде. 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Тук нямаше ли и друг кран при Венецията? 

Г-жа Черкезова – жител на с.Струмяни – Имаше, но го затапиха и сега е циментира. 
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Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Този е важен кран, значи три крана станаха. 

Г-н Тимев – жител на с.Струмяни – За новия водопровод, който го прави общината 

искахте разрешение от общината да се сложи кран. Това разрешение го има в 

управлението в Благоевград. Общината е дала разрешение да се сложи този кран от 

една година и нищо не се случва.  

Г-жа Айкова – представител на „ВиК“ ЕООД - Благоевград – Нали чу кмета какво каза, 

че това ще се направи като се подмени водопровода и канализацията на главната улица. 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Говорим за най-скоро време. Ние на можем да 

оставим хората месец, два или седмица така. Защо не ползваме стария кръг с подпиране 

на водата с новите кранове. Да пробваме първо с крановете и после вече ще го мислим 

дали трябва да се прави допълнително надолу. Затова ти казвам за този проект, който е 

съгласуван с вас, да погледнете вие като специалисти дали въобще от там да се прави. 

Почваме с крановете да видим какво ще се случи. 

Г-н Башлиев – жител на с.Илинденци – Има ли значение дали сега ще го смениш крана 

или после ще се копае за канализация? Няма значение. 

Г-жа Айкова – представител на „ВиК“ ЕООД - Благоевград – Ама те са два. 

Г-н Башлиев – жител на с.Илинденци – И три и четири да са какъв е проблема?  

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Добре, до другата седмица това да сте го 

приключили. Няма значение дали един ден няма да има вода или два.  

Г-жа Айкова – представител на „ВиК“ ЕООД - Благоевград – Искам и някой да дойде с 

мен до махалата да видя и там какво има, че там нищо не знам какво става. 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Искам и да погледнеш този водопровод, който 

го правихме в махалата какъв е, на решето. 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни в 11:50 ч. обяви 5 минути почивка. 

В 11:56 ч. заседанието продължи след обявената почивка. 

 

Точка втора от дневния ред: 

Предложение относно разрешение за изработване на проект за подробен 

устройствен план (ПУП) – изменение на план за регулация (ПУП-изменение на 

ПР) с цел разделяне на УПИ XXII, пл.№198, кв.12 по плана на с.Цапарево, община 

Струмяни, обл. Благоевград на три нови УПИ, а именно УПИ XXV-198, УПИ 

XXVI-198 и УПИ XXVII-198, кв.12 и удължаване на улица от о.т.201 до о.т.201в по 

плана на с.Цапарево, община Струмяни с изменение на дворищно регулационната 

линия на УПИ XXI, кв.12 към новообразуваната улица, обособявайки се с площ от 

445 кв.м.. 
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Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни зачита предложението. 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Към предложението са дадени двете скици, на 

които е показано всичко. На вчерашните комисии подробно разгледахме 

предложението. Показани са новите три обособени имота. Предложен е проект на 

решение. Предлагам процедура на гласуване. 

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Моля г-жа Иванова да представи 

становището на водещата комисия. 

 

Г-жа Иванова – председател на комисията по строителство, градоустройство и 

общинска собственост – Становището на комисията е положително. 

 

Г-жа Траянова– председател на ОбС Струмяни – Колеги, имате ли въпроси, коментари, 

изказвания? 

 

Не постъпиха такива. 

 

Г-жа Траянова– председател на ОбС Струмяни – Процедура на гласуване. 

 

Гласува се поименно: 

Предложение относно разрешение за изработване на проект за подробен 

устройствен план (ПУП) – изменение на план за регулация (ПУП-изменение на 

ПР) с цел разделяне на УПИ XXII, пл.№198, кв.12 по плана на с.Цапарево, община 

Струмяни, обл. Благоевград на три нови УПИ, а именно УПИ XXV-198, УПИ 

XXVI-198 и УПИ XXVII-198, кв.12 и удължаване на улица от о.т.201 до о.т.201в по 

плана на с.Цапарево, община Струмяни с изменение на дворищно регулационната 

линия на УПИ XXI, кв.12 към новообразуваната улица, обособявайки се с площ от 

445 кв.м.. 

 

№ Име Гласували  

„ЗА“ 

Гласували  

„ПРОТИВ“ 

Гласували 

„ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ“ 

1. Севделина Георгиева Траянова За  - - 

2. Мария Петрова Паскова За  - - 

3. Красимир Динчов Димев За  - - 

4. Зоя Руменова Иванова За  - - 

5. Величка Давиткова Манолска  За  - - 

6. Анита Василева Митрева За  - - 

7. Кирил Стоилов Писков  - - - 

8. Радослав Кирилов Пецанов -  - - 

9. Никол Янкова Тимева-Митрева  За  - - 

10. Славчо Димитров Благоев -  - - 

11. Блажка Огнянова Христова За  - - 

12. Васил Пламенов Атанасов - - - 

13. Борислав Йорданов Чиликов За  - - 

 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 11 от ЗМСМА, чл. 124а, ал. 1 и ал. 7, чл. 124б, ал. 1, 

чл. 125, ал. 1 и ал. 2 от ЗУТ, във връзка със внесеното техническо задание от 
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Възложителите – 1.ЮЗДП ДП ТП „ДГС СТРУМЯНИ“ с ЕИК 2016275060092 и 

седалище и адрес на управление: площад „7-ми април“ №3, с.Струмяни, община 

Струмяни, обл.Благоевград и 2. Община Струмяни с ЕИК 000024713 и със 

седалище и адрес на управление: площад  „7ми април“ №1 , с. Струмяни, община 

Струмяни, с 9 – за ; против – 0 ;  възд.се – 1  ОбС взе 

Решение № 70 

            Общински съвет Струмяни реши: 

1.Общински Съвет Струмяни РАЗРЕШАВА: изработване по чл.124а от ЗУТ 

на проект за подробен устройствен план (ПУП-ПР) –изменение на план за регулация 

(ПУП-изменение на ПР) за  разделяне на УПИ ХХІІ, пл.№198, кв.12 по плана на 

с.Цапарево, община Струмяни, обл.Благоевград, одобрен със Заповед №365/ 1990год. и 

ЧИПР /частично изменение план за регулация/, одобрен със Заповед № 

370/01.06.2000год., целият с площ от 3142кв.м / три хиляди сто четиридесет и два кв.м/ 

,общинска собственост по  АКТ № 2011/20.12.2023г. за частна общинска собственост, 

на три нови УПИ, а именно: 

-   новообразуван УПИ ХХV-198,кв.12 с площ-  885 кв.м,  

-   новообразуван УПИ ХХVІ-198,кв. с площ- 338 кв.м и 

-   новообразуван УПИ ХХVІІ-198,кв.12 с площ -1850 кв.м и 

-   удължаване на  улица о.т.201 до о.т.201в и 

- изменение на дворищно регулационната линия на УПИ ХХІ, кв.12 към 

новообразуваната улица с  площ след промяната на имота  445кв.м  в кв.12 по ПР 

/плана за регулация/ на с. Цапарево, община Струмяни, обл.Благоевград . 

. 

 2.Общински Съвет Струмяни   ОДОБРЯВА: 

 Задание за изработване на проект за подробен устройствен план (ПУП) – 

изменение на план за регулация (ПУП-изменение на ПР) за разделяне на УПИ ХХІІ, 

пл.№ 198, кв.12 по плана на с. Цапарево, община Струмяни , общинска собственост по 

АЧОС №2011/20.12.2023г, целият с площ от 3142кв.м /три хиляди сто четиридесет и 

два кв.м/  на три броя нови отделно обособени урегулирани поземлени имоти: 

-новообразуван УПИ ХХV-198 с площ- 885кв.м,  новообразуван УПИ ХХVІ-198 

с площ 338кв.м и новообразуван УПИ ХХVІІ-198 с площ- 1850кв.м. 

 и продължаване на улица о.т.201  до о.т.201в и изменение на регулацията на 

УПИ ХХІ-148, кв.12 с площ на имота 445кв.м. 

 с Възложители: 

 1.ЮЗДП ДП ТП „ДГС СТРУМЯНИ“ с ЕИК 2016275060092 и седалище и адрес 

на управление: площад „7-ми април“ №3, с.Струмяни, община Струмяни, 

обл.Благоевград   и  

2. Община Струмяни с ЕИК 000024713 и със седалище и адрес на управление: 

площад  „7ми април“ №1 , с. Струмяни, община Струмяни, обл. Благоевград. 

 

Точка трета от дневния ред: 

Предложение относно избор на упълномощен  представител от община Струмяни 

за участие в редовно Общо събрание на акционерите на „МБАЛ - Благоевград“ 

АД  гр.Благоевград и оправомощаването му да гласува по всички точки от 

дневния ред на събранието, което ще се проведе на 01.07.2024 год. от 11:00 ч. в 
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Административната сграда на „МБАЛ - Благоевград“ АД , гр.Благоевград, ул. 

„Славянска“ №60, ет. №5, зала №503. 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни зачита предложението.  

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – По трета точка от дневния ред имаме 

положително становище от Председателския съвет. Очаквам вашите коментари. 

 

Не постъпиха такива.  

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни –  Процедура по гласуване.  

 

Гласува се поименно: 

Предложение относно избор на упълномощен  представител от община Струмяни 

за участие в редовно Общо събрание на акционерите на „МБАЛ - Благоевград“ 

АД  гр.Благоевград и оправомощаването му да гласува по всички точки от 

дневния ред на събранието, което ще се проведе на 01.07.2024 год. от 11:00 ч. в 

Административната сграда на „МБАЛ - Благоевград“ АД , гр.Благоевград, ул. 

„Славянска“ №60, ет. №5, зала №503 

№ Име Гласували  

„ЗА“ 

Гласували  

„ПРОТИВ“ 

Гласували 

„ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ“ 

1. Севделина Георгиева Траянова За  - - 

2. Мария Петрова Паскова За  - - 

3. Красимир Динчов Димев За  - - 

4. Зоя Руменова Иванова За   - - 

5. Величка Давиткова Манолска  За  - - 

6. Анита Василева Митрева За  - - 

7. Кирил Стоилов Писков  - - - 

8. Радослав Кирилов Пецанов - - - 

9. Никол Янкова Тимева-Митрева  За  - - 

10. Славчо Димитров Благоев -  - - 

11. Блажка Огнянова Христова За  - - 

12. Васил Пламенов Атанасов -  - - 

13. Борислав Йорданов Чиликов За  - - 

 

На основание чл.21, ал.1, т.9, т.15 и т.23, чл.21, ал.2 и чл.17, ал.1, т.4,  от ЗМСМА , с 

9 – за ; против – 0 ;  възд.се – 0  ОбС взе 

Решение № 71 

Общински съвет Струмяни реши: 

I. Избира г-н Емил Илиев – кмет на община Струмяни за свой упълномощен 

представител за участие в редовно Общо събрание на акционерите на „МБАЛ - 

Благоевград“ АД  гр.Благоевград, което ще се проведе на 01.07.2024 год. от 11:00 ч. в 

Административната сграда на „МБАЛ – Благоевград“ АД, гр.Благоевград,                  

ул.“Славянска“ №60, етаж №5, зала №503. Оправомощава упълномощеният 

представител да подкрепи и да гласува положително по точките от дневния ред на  
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Общото събрание на акционерите на „МБАЛ - Благоевград“ АД  гр.Благоевград, както 

следва: 

1. Доклад на съвета на директорите за дейността на дружеството през 2023 г. – 

проект на Решение: Общото събрание на акционерите приема доклада на 

състава на директорите за дейността на дружеството през 2023 година.  

2. Одобрение на годишния финансов отчет на дружеството за 2023 г., заверен от 

регистриран одитор – проект на Решение: Общото събрание на акционерите 

одобрява годишния финансов отчет на дружеството за 2023 г., заверен от 

регистриран одитор. 

3. Приемане на консолидирания доклад за дейността за 2023 г. – проект на 

Решение: Общото събрание на акционерите приема консолидирания доклад за 

дейността за 2023 година. 

4. Одобряване на консолидирания годишен финансов отчет за 2023 г. – проект на 

Решение: Общото събрание на акционерите одобрява консолидирания годишен 

финансов отчет за 2023 г., заверен от регистриран одитор. 

5. Разпределение на печалбата на дружеството за 2023 г. – проект на Решение: 

Общото събрание на акционерите взема решение за разпределение на печалбата 

на дружеството за 2023 година. 

6. Освобождаване от отговорност на членовете на състава на директорите за 

дейността им през 2023 г. – проект на Решение: Общото събрание на 

акционерите освобождава от отговорност членовете на състава на директорите 

за дейността им през 2023 година. 

7. Избор на регистриран одитор за 2024 г. – проект на Решение: Общото събрание 

на акционерите избира и назначава предложения регистриран одитор за 2024 

година. 

8. Освобождаване от отговорност на д-р Красимир Георгиев Михайлов като член 

на съвета на директорите за дейността му за периода от 2010 г. до 2013 г. – 

проект на Решение: Общото събрание на акционерите освобождава от 

отговорност д-р Красимир Георгиев Михайлов като член на съвета на 

директорите за дейността му за периода от 2010 г. до 2013 година. 

9. Освобождаване от отговорност на д-р Максим Димитров Гайдев като член на 

съвета на директорите за дейността му за 2015 г. – проект на Решение: Общото 

събрание на акционерите освобождава от отговорност д-р Максим Димитров 

Гайдв като член на съвета на директорите за дейността му за 2015 година. 

10. Одобряване на образци на декларации по чл.49, ал.1, т.1 и т.3 от Закона за 

противодействие на корупцията /ЗПК/ - проект на Решение: Общото събрание 

на акционерите одобрява представените образци на декларации по чл.49, ал.1, 

т.1 и т.3 от Закона за противодействие на корупцията /ЗПК/. 

 

II. При невъзможност  г-н Емил Илиев – кмет на община Струмяни да участва в 

Общото събрание на акционерите на „МБАЛ - Благоевград“ АД  гр.Благоевград, което 

ще се проведе на 01.07.2024 год. от 11:00 ч. в Административната сграда на „МБАЛ – 

Благоевград“ АД, гр.Благоевград, ул.“ Славянска“ №60, етаж №5, зала №503,  община 

Струмяни да бъде представлявана от г-жа Севделина Траянова – председател на 

Общински съвет Струмяни. 
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Точка четвърта от дневния ред: 

Предложение относно  искане за предоставяне на имоти от общинския поземлен 

фонд по реда  на § 27, ал. 2 от ПЗР към ЗИД на ЗСПЗЗ за неприключили 

производства по обезщетяване със земеделска земя на наследниците на Марко 

Цветанов Марков. 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни зачита предложението.  

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – По тази точка имаме становище на 

комисията по земеделие, гори и екология. Г-н Чиликов ще ни представи становището. 

 

Г-н Чиликов – председател на комисията по земеделие, гори и екология – Комисията 

даде положително становище по предложението. 

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Имате ли въпроси? 

 

Не постъпиха такива.  

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни –  Процедура по гласуване.  

Гласува се поименно: 

Предложение относно  искане за предоставяне на имоти от общинския поземлен 

фонд по реда  на § 27, ал. 2 от ПЗР към ЗИД на ЗСПЗЗ за неприключили 

производства по обезщетяване със земеделска земя на наследниците на Марко 

Цветанов Марков. 

№ Име Гласували  

„ЗА“ 

Гласували  

„ПРОТИВ“ 

Гласували 

„ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ“ 

1. Севделина Георгиева Траянова За  - - 

2. Мария Петрова Паскова За  - - 

3. Красимир Динчов Димев За  - - 

4. Зоя Руменова Иванова За   - - 

5. Величка Давиткова Манолска  За  - - 

6. Анита Василева Митрева За  - - 

7. Кирил Стоилов Писков  -  - - 

8. Радослав Кирилов Пецанов - - - 

9. Никол Янкова Тимева-Митрева  За  - - 

10. Славчо Димитров Благоев -  - - 

11. Блажка Огнянова Христова За  - - 

12. Васил Пламенов Атанасов -   - - 

13. Борислав Йорданов Чиликов За  - - 

 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА, във връзка с искане по § 27, ал. 1 и ал.2, 

т.1 от ПЗР към Закона за изменение и допълнение на Закона за собствеността и 

ползването на земеделските земи от  Иван Мицански, Вр. и. д. Началник на 

Общинска служба по земеделие Струмяни и Решение № 2102 от 13.02.1995 г. 

Поземлена комисия с. Струмяни за възстановяване правото на собственост на 

земи в съществуващи или възстановими стари реални граници в землището на 
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село Микрево на наследниците на Марко Цветанов Марков, с 9 – за ; против – 0 ;  

възд.се – 0  ОбС взе 

Решение № 72 

Общински съвет Струмяни реши: 

        1. Предоставя имоти в изпълнение на задължението си по §27, ал. 2 от ПЗР на ЗИД 

към ЗСПЗЗ на ОСЗ – Струмяни за по- нататъшно реализиране на законовата процедура 

за възстановяване правото на собственост, както следва:  

Наследниците на Марко Цветанов Марков  да бъдат настанени в следният 

имот, а именно: 

 Имот с проектен идентификатор 49686.4.217 (четиридесет и девет хиляди 

шестотин осемдесет и шест, точка, четири, точка, двеста и седемнадесет) с площ от 248 

кв. м. (двеста четиридесет и осем кв. м.), съгласно скица – проект № 15-59847-

20.01.2023 година – издадена от Службата по геодезия, картография и кадастър – 

Благоевград. Проектът изменя кадастралната карта на село Микрево, община 

Струмяни, област Благоевград, одобрен със Заповед РД-18-498/25.07.2019 г. на 

Изпълнителния Директор на АГКК. Проектен имот с идентификатор 49686.4.217 

(четиридесет и девет хиляди шестотин осемдесет и шест, точка, четири, точка, двеста и 

седемнадесет) с площ от 248 кв. м. (двеста четиридесет и седем кв.м.), при съседи: 

проектен имот с идентификатор 49686.4.218 и площ 77 кв. м.; 

проектен имот с идентификатор 49686.4.212 и площ 1591 кв. м.; 

проектен имот с идентификатор 49686.4.48 и площ 3848 кв. м.; 

поземлен имот от КККР с идентификатор 49686.4.48 и площ 2016 кв. м. 

изменя кадастралната карта за територията на поземлените имоти, като 

отнема площ:  

218 кв. м. (двеста и осемнадесет кв.м.) от поземлен имот с идентификатор 

49686.4.212 • 218 кв. м. от поземлен имот с идентификатор 49686.4.212 (четиридесет и 

девет хиляди шестотин осемдесет и шест, точка, четири, точка, двеста и дванадесет), 

последно изменение на кадастралната карта и кадастралните регистри, засягащо 

поземления имот: няма данни за изменение, трайно предназначение на територията: 

Земеделска, начин на трайно ползване: Лозе, вид на собствеността: Общинска частна, 

адрес: село Микрево, площ 1886 кв. м. Собственици: Община Струмяни, за който имот 

е съставен Акт за частна общинска собственост № 2021/09.05.2024 година, вписан в 

Службата по вписванията гр. Сандански: Вх. рег. 1556/Дв. вх. 1549/28.05.2024 г., акт 

33, том 6, дело 1066/2024 г., партида имот: 61146. 

 30 кв. м. (тридесет кв.м.) от поземлен имот с идентификатор 49686.4.48 • 30 кв. 

м. от поземлен имот с идентификатор 49686.4.48 (четиридесет и девет хиляди шестотин 

осемдесет и шест, точка, четири, точка, четиридесет и осем), последно изменение на 

кадастралната карта и кадастралните регистри, засягащо поземления имот: няма данни 

за изменение, трайно предназначение на територията: Земеделска, начин на трайно 

ползване: Лозе, вид на собствеността: Общинска частна, адрес: с. Микрево, площ 3879 

кв. м. Собственици, Община Струмяни, за който имот е съставен Акт за частна 

общинска собственост № 2020/08.05.2024 година, вписан в Службата по вписванията 

гр. Сандански: Вх. рег. 1581/Дв. вх. 1574/30.05.2024 г., акт 53, том 6, дело 1087/2024 г., 

партида имот: 61161. 
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Точка пета от дневния ред: 

Предложение относно актуализация на бюджета на Община Струмяни за 2024 

година. 

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Колеги, предложението е пред вас. 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Във вчерашния ден го изкоментирахме, ако 

сега имате някакви въпроси г-жа Гутева е тук. Най-общо казано съществуващи 

остатъци за приключили проекти и другите прехвърляния вчера ги коментирахме. 

Г-жа Гутева - ст. счетоводител към общинска администрация Струмяни – Някой ако 

има въпроси ще отговоря. 

Не постъпиха такива. 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни -  Г-жа Митрева е председател на 

комисията по бюджет, финанси и контрол по изпълнение решенията на ОбС Струмяни 

тя ще ни запознае със становището на комисията. 

Г-жа Митрева – председател на комисията по бюджет, финанси и контрол по 

изпълнение решенията на ОбС Струмяни – Становището на комисията е положително. 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни –  Процедура по гласуване.  

 

 

Гласува се поименно: 

Предложение относно актуализация на бюджета на Община Струмяни за 2024 

година. 

 

№ Име Гласували  

„ЗА“ 

Гласували  

„ПРОТИВ“ 

Гласували 

„ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ“ 

1. Севделина Георгиева Траянова - - Въздържал се  

2. Мария Петрова Паскова За  - - 

3. Красимир Динчов Димев За  - - 

4. Зоя Руменова Иванова За   - - 

5. Величка Давиткова Манолска  За  - - 

6. Анита Василева Митрева За  - - 

7. Кирил Стоилов Писков  -  - - 

8. Радослав Кирилов Пецанов - - - 

9. Никол Янкова Тимева-Митрева  За  - - 

10. Славчо Димитров Благоев - - - 

11. Блажка Огнянова Христова За  - - 

12. Васил Пламенов Атанасов -  - - 

13. Борислав Йорданов Чиликов За  - - 

 

Съгласно чл.124, ал. 3 от Закона за публичните финанси, изм. и доп. ДВ. бр.91 от 

14 Ноември 2017г.; чл.46 от Наредба за съставянето, изпълнението и отчитането 
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на общинския бюджет в община Струмяни и във връзка с чл.21, ал.1, т.6 и  чл.27, 

ал. 4 и ал. 5 от Закона за местното самоуправление и местната администрация, с 8 

– за ; против – 0 ;  възд.се – 1  ОбС взе 

 

Решение № 73 

Общински съвет Струмяни реши: 

Общински съвет Струмяни приема актуализация за прехвърляне на средства по 

разходната част на бюджета на общината за 2024 г., както следва: 

 

№ 

по 

ред 

Разходи по функции, дейности, параграфи 

и  капиталови обекти: 

парагра

ф 

Било Корекци

я /+ или 

-/ 

Става 

І Функция І – Общи държавни служби     

1 Дейност 122 „Общинска администрация”     

1.1 
Резерв 

 
00-98 142 000 -142 000 0 

1.2 

Климатици за Общинска администрация 

52-03 

 

59 

 

 

- 59 

 

0 

ІІ Функция ІІ - Отбрана и сигурност     

1 

Дейност 284 „Ликвидиране на последици 

от стихийни бедствия и производствени 

аварии“ 

    

1.1 

Авторски и строителен надзор на обект: 

Повишаване на хидравличната проводимост 

на река Цапаревска, с. Микрево 

 

52-06 

 

14 -14 0 

III Функция V     

1 
Дейност 541 “Домове за пълнолетни лица с 

увреждания” 
    

1.1 

Закупуване на лек автомобил Peugeot 

TRAVELLER BUSINESS VIP СВ6988ТВ, с. 

Струмяни 

 

52-04 

 

 

2 301 

 

 

-2 301 

 

0 

ІV 

Функция VI „Жилищно строителство и 

БКС” 

 

    

1 
Дейност 606 „Изграждане, ремонт и 

поддържане на уличната мрежа”  
    

1.1 Проектиране на обекти 52-06 300 000 -111 411 188 589 

1.2 

Реконструкция на пътна настилка на ул. 

„Илинден“ от ОТ 178, ОТ 183, ОТ 182, ОТ 

190, ОТ 194, ОТ 198, ОТ 199, ОТ 168 до ОТ 

206, с. Илинденци 

51-00 380 000 +51 188 431 188 

1.3 Изграждане на пътна настилка на ул. "Васил  1 222 -1 222 0 
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Левски" от ОТ171 до ОТ293, с. Микрево - 

СМР, проектиране, стр. и авт. надзор, с. 

Микрево 

52-06 

 

  

1.4 
Изграждане на тротоари на улица "Долна 

Белица", с. Струмяни, с. Струмяни 
52-06 19 351 -19 351 

 

0 

1.5 
Изграждане на тротоари на улица "Васил 

Левски", с. Микрево, с. Микрево 
52-06 1 810 -1 810 

 

0 

1.6 
Изграждане на тротоари на улица "Иван 

Вазов", с. Микрево, с. Микрево 
52-06 18 -18 

 

0 

1.7 
Изграждане на тротоари на улица "Васил 

Левски", с. Илинденци, с. Илинденци 
52-06 15 348 -15 348 

 

0 

1.8 

Проектиране на обект "Изграждане на 

тротоари на улици в с. Микрево, с. Струмяни 

и с. Илинденци", с. Микрево, с. Илинденци, с. 

Струмяни 

 

52-06 

 

 

1 000 

 

 

-1 000 

 

 

0 

1.9 

Изграждане на пътна настилка на ул." 

Мраморна" в с. Струмяни от ОТ 41 до ОТ 49, 

с. Струмяни 

52-06 1 952 -1 952 0 

1.10 

Изграждане на пътна настилка на ул. "Св. 

Неделя" в с. Струмяни от ОТ 49 до ОТ 50, с. 

Струмяни 

52-06 57 -57 0 

1.11 

Изграждане на пътна настилка на ул. 

"Врабче" с. Струмяни от ОТ 55-60, с. 

Струмяни 

52-06 72 -72 0 

1.12 

Изграждане на пътна настилка на ул. "Баба 

Тонка" от ОТ 12 до ОТ 111 между кв. 58 и кв. 

67 и ул. "Екзарх Антим" от ОТ 111 до ОТ 194 

между кв. 58 и кв. 61, 62 и 60, с. Микрево, с. 

Микрево 

52-06 1 277 -1 277 0 

1.13 

Изграждане на пътна настилка на ул. " Хан 

Омуртаг" от ОТ 17 до ОТ 12 между кв. 58 и 

кв.59 с. Микрево, с. Микрево 

52-06 920 -920 0 

1.14 

Основен ремонт на улици в с. Микрево, с. 

Микрево 

 

51-00 
595 

 

-595 

 
0 

1.15 

Изграждане на тротоари на ул. "Феникс" от 

ОТ 96 до ОТ 88, с. Микрево -  дофинансиране 

на обект, с. Микрево 

52-06 70 -70 0 

1.16 

Изграждане на тротоари на ул. "Св. св. 

Константин и Елена" от ОТ 96 до ОТ 88, с. 

Струмяни - дофинансиране на обект, с. 

Струмяни 

52-06 4 -4 0 

2 
Дейност 603 “Водоснабдяване и 

канализация” 
    

2.1 

Изграждане на водопроводна мрежа на ул. 

Врабче в с. Струмяни, с. Струмяни 

 

52-06 

 

392 -392 0 

3 

Дейност 619 „Други дейности по 

жилищното строителство, 

благоустройството и регионалното 
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развитие” 

3.1 

Дофинансиране на проект „Изграждане и 

обновяване на площи за широко обществено 

ползване, предназначени за трайно 

задоволяване на обществените потребности 

на територията на община Струмяни 

52-06 102 000 +249 000 351 000 

3.2 

Основен ремонт на покрив на двуетажна 

масивна сграда, публична общинска 

собственост, находяща се в УПИ 1 – 567, кв.4 

по ПУП на с. Микрево 

51-00 60 000 0 60 000 

3.3 

Изграждане на подпорна стена/ бетонна стена 

с височина до 2,2 м в УПИ IX в кв.7 по РП на 

с. Драката  

52-06 30 000 0 30 000 

3.4 

Изграждане на подпорна стена в с. Микрево, 

с. Микрево 

 

52-06 

 

87 -87 0 

3.5 
Изграждане на подпорна стена и параклис в с. 

Драката, с. Драката 
52-06 1 -1 0 

V 
Функция VII - Култура, спорт, почивни 

дейности и религиозно дело 
    

1 Дейност 745 „Обредни домове и зали“     

1.1 
Доизграждане на църква в с. Драката 

 

 

52-02 

 

 

227 

 

 

-227 

 

0 

 Всичко увеличение/намаление:   0  

 

 

Точка шеста от дневния ред: 

Предложение относно избор на упълномощен  представител от община Струмяни 

за участие в  Общото събрание на съдружниците в МБАЛ „Югозападна болница“ 

ООД гр.Сандански и оправомощаването му да гласува по всички точки от 

дневния ред на събранието, което ще се проведе на 23.07.2024 год. от 11:00 ч. в 

МБАЛ „ Югозападна болница“ ООД  гр.Сандански, Административна сграда. 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни зачита предложението. 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Председателския съвет дава 

положително становище по тази точка. Има ли въпроси? 

Не постъпиха такива. 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни –  Процедура по гласуване.  

 

Гласува се поименно: 

Предложение относно избор на упълномощен  представител от община Струмяни 

за участие в  Общото събрание на съдружниците в МБАЛ „Югозападна болница“ 
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ООД гр.Сандански и оправомощаването му да гласува по всички точки от 

дневния ред на събранието, което ще се проведе на 23.07.2024 год. от 11:00 ч. в 

МБАЛ „ Югозападна болница“ ООД  гр.Сандански, Административна сграда. 

№ Име Гласували  

„ЗА“ 

Гласували  

„ПРОТИВ“ 

Гласували 

„ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ“ 

1. Севделина Георгиева Траянова За  - - 

2. Мария Петрова Паскова За  - - 

3. Красимир Динчов Димев За  - - 

4. Зоя Руменова Иванова За   - - 

5. Величка Давиткова Манолска  За  - - 

6. Анита Василева Митрева За  - - 

7. Кирил Стоилов Писков  -  - - 

8. Радослав Кирилов Пецанов - - - 

9. Никол Янкова Тимева-Митрева  За  - - 

10. Славчо Димитров Благоев - - - 

11. Блажка Огнянова Христова За  - - 

12. Васил Пламенов Атанасов -  - - 

13. Борислав Йорданов Чиликов За  - - 

 

На основание чл.21, ал.1, т.15 и т.23, чл.21, ал.2 и чл.17, ал.1, т.4 от ЗМСМА, с 9 – 

за ; против – 0 ;  възд.се – 0  ОбС взе 

Решение № 74 

Общински съвет Струмяни реши: 

I.Избира г-н Емил Илиев – кмет на община Струмяни за свой упълномощен 

представител за участие в Общо събрание на съдружниците на МБАЛ „ Югозападна 

болница“ ООД  гр.Сандански, което ще се проведе на 23.07.2024 год. от 11:00 ч. в 

МБАЛ „ Югозападна болница“ ООД  гр.Сандански. Оправомощава упълномощеният 

представител да подкрепи и да гласува положително по точките от дневния ред на 

редовното Общо събрание на съдружниците на МБАЛ „ Югозападна болница“ ООД  

гр.Сандански, както следва: 

1. Създаване към МБАЛ „Югозападна болница“ ООД на Фонд за осигуряване 

и подкрепа на професионалното развитие на кадри. 

2. Приемане на правила за организацията и реда на работа на Фонда за 

осигуряване и подкрепа на професионалното развитие на кадри в МБАЛ 

„Югозападна болница“ ООД. 

 

II. При невъзможност г-н Емил Илиев – кмет на община Струмяни да участва в  

Общото събрание на съдружниците на МБАЛ „ Югозападна болница“ ООД  

гр.Сандански, което ще се проведе на 23.07.2024 год. от 11:00 ч. в МБАЛ „ Югозападна 

болница“ ООД  гр.Сандански,  община Струмяни да бъде представлявана от г-жа 

Севделина Траянова – председател на ОбС Струмяни.   
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Точка седма от дневния ред: 

Предложение относно промяна числеността на персонала в ЦСРИ Струмяни. 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни зачита предложението. 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Г-жо Котева, имате ли коментар? 

Г-жа Когева – зам.-кмет по хуманитарните дейности – Не, нямам коментар. Мисля, че 

достатъчно сме се аргументирали в предложението, ако колегите имат някакви 

неясноти ще отговоря. 

Не постъпиха питания. 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Давам думата на г-жа Христова да ни 

представи становището на комисията. 

Г-жа Христова – председател на комисията по образование, култура, спорт и социални 

дейности – Комисията даде положително становище. 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни –  Процедура по гласуване.  

 

Гласува се поименно: 

Предложение относно промяна числеността на персонала в ЦСРИ Струмяни. 

№ Име Гласували  

„ЗА“ 

Гласували  

„ПРОТИВ“ 

Гласували 

„ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ“ 

1. Севделина Георгиева Траянова За  - - 

2. Мария Петрова Паскова За  - - 

3. Красимир Динчов Димев За  - - 

4. Зоя Руменова Иванова За   - - 

5. Величка Давиткова Манолска  За  - - 

6. Анита Василева Митрева За  - - 

7. Кирил Стоилов Писков  -  - - 

8. Радослав Кирилов Пецанов - - - 

9. Никол Янкова Тимева-Митрева  За  - - 

10. Славчо Димитров Благоев - - - 

11. Блажка Огнянова Христова За  - - 

12. Васил Пламенов Атанасов -  - - 

13. Борислав Йорданов Чиликов За  - - 

 

На основание чл.21, ал.1, т.2, т.9, т.15 и т.23, чл.21, ал.2 и чл.17, ал.1, т.4 от Закона 

за местното самоуправление и местната администрация и във връзка с 

Приложение 5 към чл.7, т. Б, Стандарт 9 и Критерии 9.1 от Наредбата за качество 

на социалните услуги, с 9 – за ; против – 0 ;  възд.се – 0  ОбС взе 
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Решение № 75 

Общински съвет Струмяни реши: 

Дава съгласие за разкриване на 0,5 щат за хигиенист в ЦСРИ с.Струмяни. 

 

Точка осма от дневния ред: 

Предложение относно издаване на запис на заповед от община Струмяни в полза 

на ДФ „Земеделие”, обезпечаващ авансово плащане и ДДС върху авансово 

плащане по договор № BG06RDNP001-19.396-0002-C01 от 11.01.2023г. по подмярка 

19.2 „Прилагане на операции в рамките на стратегии за водено от общностите 

местно развитие“ на мярка 19 „Водено от общностите местно развитие“ за Проект 

„Изграждане и обновяване на площи за широко обществено ползване, 

предназначена за трайно задоволяване на обществените потребности на 

територията на община Струмяни”, сключен между Община Струмяни, МИГ 

„Струма – Симитли, Кресна и Струмяни“ и ДФ „Земеделие”. 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни зачита предложението. 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Коментара го направихме. С оглед 

обезпечаване авансовото плащане и за да може да се актува, и да се върви към 

процедура за завършване на самия проект. 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Давам думата на г-жа Митрева. 

Г-жа Митрева –председател на комисията по бюджет, финанси и контрол по 

изпълнение решенията на ОбС Струмяни – Комисията даде положително становище.  

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Имате ли въпроси? 

Не постъпиха такива. 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни –  Процедура по гласуване.  

 

Гласува се поименно: 

Предложение относно издаване на запис на заповед от община Струмяни в полза 

на ДФ „Земеделие”, обезпечаващ авансово плащане и ДДС върху авансово 

плащане по договор № BG06RDNP001-19.396-0002-C01 от 11.01.2023г. по подмярка 

19.2 „Прилагане на операции в рамките на стратегии за водено от общностите 

местно развитие“ на мярка 19 „Водено от общностите местно развитие“ за Проект 

„Изграждане и обновяване на площи за широко обществено ползване, 

предназначена за трайно задоволяване на обществените потребности на 

територията на община Струмяни”, сключен между Община Струмяни, МИГ 

„Струма – Симитли, Кресна и Струмяни“ и ДФ „Земеделие”. 
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№ Име Гласували  

„ЗА“ 

Гласували  

„ПРОТИВ“ 

Гласували 

„ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ“ 

1. Севделина Георгиева Траянова За  - - 

2. Мария Петрова Паскова За  - - 

3. Красимир Динчов Димев За  - - 

4. Зоя Руменова Иванова За   - - 

5. Величка Давиткова Манолска  За  - - 

6. Анита Василева Митрева За  - - 

7. Кирил Стоилов Писков  -  - - 

8. Радослав Кирилов Пецанов - - - 

9. Никол Янкова Тимева-Митрева  За  - - 

10. Славчо Димитров Благоев -  - - 

11. Блажка Огнянова Христова За  - - 

12. Васил Пламенов Атанасов -  - - 

13. Борислав Йорданов Чиликов За  - - 

 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 10, и чл. 27, ал. 5 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация и договор за предоставяне на 

безвъзмездна финансова помощ № BG06RDNP001-19.396-0002-C01 от 11.01.2023г. 

по подмярка 19.2 „Прилагане на операции в рамките на стратегии за водено от 

общностите местно развитие“ на мярка 19 „Водено от общностите местно 

развитие“ за Проект „Изграждане и обновяване на площи за широко обществено 

ползване, предназначена за трайно задоволяване на обществените потребности на 

територията на община Струмяни”, сключен между ДФ „Земеделие“, Местна 

инициативна група „Струма – Симитли, Кресна и Струмяни“ и община 

Струмяни, седалище и адрес на управление с. Струмяни, п.к. 2825, общ. 

Струмяни, обл. Благоевград, пл. „7-ми април“ № 1, ЕИК по БУЛСТАТ 000024713, 

представляван от Емил Димитров Илиев – Кмет, с 9 – за ; против – 0 ;  възд.се – 0  

ОбС взе 

Решение № 76 

Общински съвет Струмяни реши: 

1.  Упълномощава  кмета  на  община  Струмяни  да  подпише  Запис  на заповед, без 

протест и без разноски, платима на предявяване в полза на ДФ „Земеделие”  в  размер  

на  127 997,60 лева, (словом: сто двадесет и седем хиляди деветстотин деветдесет и 

седем лева и шестдесет стотинки) за обезпечаване на 100 % от заявения размер на 

авансово плащане по договор за предоставяне на безвъзмездна финансова помощ № 

BG06RDNP001-19.396-0002-C01 от 11.01.2023г. по подмярка 19.2 „Прилагане на 

операции в рамките на стратегии за водено от общностите местно развитие“ на мярка 

19 „Водено от общностите местно развитие“ за Проект „Изграждане и обновяване на 

площи за широко обществено ползване, предназначена за трайно задоволяване на 
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обществените потребности на територията на община Струмяни”, сключен между МИГ 

„Струма – Симитли, Кресна и Струмяни“, община Струмяни и ДФ „Земеделие”. 

 

2. Възлага на кмета на община Струмяни да подготви необходимите документи за 

получаване на авансовото плащане по договор № № BG06RDNP001-19.396-0002-C01 от 

11.01.2023г. и да ги представи пред ДФ „Земеделие”. 

3.  Упълномощава  кмета  на  община  Струмяни  да  подпише  Запис  на заповед, без 

протест и без разноски, платима на предявяване в полза на ДФ „Земеделие”  в  размер  

на  25 599,52 лева, (словом: двадесет и пет хиляди петстотин деветдесет и девет лева и 

двадесет и две стотинки) за обезпечаване на 100 % от заявения размер на ДДС върху 

авансово плащане по договор за предоставяне на безвъзмездна финансова помощ № 

BG06RDNP001-19.396-0002-C01 от 11.01.2023г. по подмярка 19.2 „Прилагане на 

операции в рамките на стратегии за водено от общностите местно развитие“ на мярка 

19 „Водено от общностите местно развитие“ за Проект „Изграждане и обновяване на 

площи за широко обществено ползване, предназначена за трайно задоволяване на 

обществените потребности на територията на община Струмяни”, сключен между МИГ 

„Струма – Симитли, Кресна и Струмяни“, община Струмяни и ДФ „Земеделие”. 

 

4. Възлага на кмета на община Струмяни да подготви необходимите документи за 

получаване на ДДС върху авансовото плащане по договор № № BG06RDNP001-19.396-

0002-C01 от 11.01.2023г. и да ги представи пред ДФ „Земеделие”. 

 

5. На основание чл. 60, ал. 1 от АПК, с оглед на защита на особено важни обществени 

интереси и за предотвратяване на значителни вреди, причинени от евентуално 

осуетяване на акта, с цел нормално функциониране на общественият живот в община 

Струмяни, Общински съвет Струмяни допуска предварително изпълнение на 

настоящето решение за издаване на Запис на Заповед. 

 

Настоящото решение е прието на заседание на общински съвет Струмяни, проведено на 

26.06.2024г. ,  Протокол № 10 , т 7 от дневния ред по доклад № 106 / 20.06.2024г. при 

кворум от 9 общински съветника и след проведено съгласно чл.27, ал. 5 от Закона за 

местното самоуправление и местната администрация поименно гласуване - с 9 гласа 

„за”, 0 „против” и „въздържали се” 0, и е подпечатано с официалния печат на общински 

съвет Струмяни. 
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Точка девета от дневния ред: 

Предложение относно даване на съгласие за подготовка на проектно предложение 

на община Струмяни с наименование:  ”Нисковъглеродна Пътека Безкрайност” 

(“Low-carbon InFinity Trail”), с Акроним/Acronym: ЛИФТ (LIFT) по Покана 1 за 

идентифицирани  кандидати за разработване и подаване на пълни проектни 

предложения (Call 1 for identified applicants to develop and submit  full project 

proposals) по Програмен приоритет 3 „Интегрирано развитие на трансграничния 

регион” (Programme Priority 3 „Integrated Development of the Cross-Border Region”) 

по Програмата Interreg (VI-A) ИПП България - Северна Македония  2021-2027 

(Interreg (VI-A) IPA Bulgaria - North Macedonia Programme 2021-2027. 

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни зачита предложението. 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Коментара беше направен. Петрич е водещия 

партньор, който подаде проектна концепция по първата покана. При нас е изграждане 

на велопътека към новия контролно пропускателен център. В тази дейност при нас се 

предвижда изграждане на велосипедна инфраструктура преминаваща през улиците 

„Берово“, „ Малешевска“, „ Сирма войвода“ и „Решково“. 

Г-жа Митрева – ПП „Обединени земеделци“ – Кмете, в самото предложение сумата за 

община Струмяни е 536 055.44 лв., а не милион. 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Да. 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Давам думата на г-жа Манолска. 

Г-жа Манолска –председател на комисията по проекти, програми, наредби и структура 

– Становището на комисията е положително.  

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Имате ли въпроси, коментари? 

Не постъпиха такива. 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни –  Процедура по гласуване.  

 

Гласува се поименно: 

Предложение относно даване на съгласие за подготовка на проектно предложение 

на община Струмяни с наименование:  ”Нисковъглеродна Пътека Безкрайност” 

(“Low-carbon InFinity Trail”), с Акроним/Acronym: ЛИФТ (LIFT) по Покана 1 за 

идентифицирани  кандидати за разработване и подаване на пълни проектни 

предложения (Call 1 for identified applicants to develop and submit  full project 

proposals) по Програмен приоритет 3 „Интегрирано развитие на трансграничния 

регион” (Programme Priority 3 „Integrated Development of the Cross-Border Region”) 

по Програмата Interreg (VI-A) ИПП България - Северна Македония  2021-2027 

(Interreg (VI-A) IPA Bulgaria - North Macedonia Programme 2021-2027. 
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№ Име Гласували  

„ЗА“ 

Гласували  

„ПРОТИВ“ 

Гласували 

„ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ“ 

1. Севделина Георгиева Траянова За  - - 

2. Мария Петрова Паскова За  - - 

3. Красимир Динчов Димев За  - - 

4. Зоя Руменова Иванова За   - - 

5. Величка Давиткова Манолска  За  - - 

6. Анита Василева Митрева За  - - 

7. Кирил Стоилов Писков  -  - - 

8. Радослав Кирилов Пецанов - - - 

9. Никол Янкова Тимева-Митрева  За  - - 

10. Славчо Димитров Благоев -  - - 

11. Блажка Огнянова Христова За  - - 

12. Васил Пламенов Атанасов -   - - 

13. Борислав Йорданов Чиликов За  - - 

 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 и т. 23 от ЗМСМА, и във връзка с разработването и 

подаването на пълно проектно предложение с участието на община Струмяни 

като проектен партньор по Програма Интеррег (VI-A) ИПП България – Северна 

Македония 2021 - 2027 г., Програмен приоритет 3 “Интегрирано развитие на 

транграничния регион” No 2021TC16IPCB006 – 2023-3, Специфична цел 1.2 

„Разработване на атрактивен, всесезонен туристически продукт чрез 

интелигентни решения, които осигуряват универсален достъп и участие”, с 9 – за ; 

против – 0 ;  възд.се – 0  ОбС взе 

Решение № 77 

 
      Общински съвет Струмяни реши: 

1. ДАВА СЪГЛАСИЕ, Община Струмяни да участва в подготовката и 

кандидатства като ПРОЕКТЕН ПАРТНЬОР-3 пълно проектно предложение № 

BGMK0200039 с наименование “Нисковъглеродна Пътека Безкрайност” 

(“Low-carbon InFinity Trail”), с Акроним/Acronym: ЛИФТ (LIFT) по Покана 

1 за идентифицирани  кандидати за разработване и подаване на пълни проектни 

предложения (Call 1 for identified applicants to develop and submit full project 

proposals) по Програмен приоритет 3 „Интегрирано развитие на трансграничния 

регион” (Programme Priority 3 „Integrated Development of the Cross-Border 

Region”), Специфична цел: RSO5.2 - Насърчаване на интегрираното и 

приобщаващо социално, икономическо и екологично местно развитие, култура, 

природно наследство, устойчив туризъм и сигурност в райони, различни от 

градските райони (Specific objective - RSO5.2 Fostering the integrated and inclusive 

social, economic and environmental local development, culture, natural heritage, 



34 
 

sustainable tourism and security, in areas other than urban areas) по Програмата 

Interreg (VI-A) ИПП България - Северна Македония  2021-2027 (Interreg (VI-A) 

IPA Bulgaria - North Macedonia Programme 2021-2027. Водещ партньор по 

проекта ще бъде Община Петрич, която да подаде проектното предложение от 

името на всички кандидатстващи общини и ще отговаря за неговото управление, 

съгласно разпределението на задачите между партньорите в споразумението за 

партньорство. 

2. ДАВА СЪГЛАСИЕ и декларира, че инвестициите обект на проект с 

наименование: “Нисковъглеродна Пътека Безкрайност” (“Low-carbon 

InFinity Trail”), с Акроним/Acronym: ЛИФТ (LIFT) ще бъдат ползвани 

безвъзмездно за целите на проекта в продължение на минимум 5 (пет) години 

след приключването на периода му на изпълнение. 

3. ДАВА СЪГЛАСИЕ закупената техника и оборудване, както и изградената със 

средства по проекта инфраструктура, в т.ч. движимо и недвижимо имущество да 

бъде общинска собственост за минимум 5 (пет) години след приключването на 

периода му на изпълнение, без прехвърляне собствеността им на трети лица. 

4. ДАВА СЪГЛАСИЕ и потвърждава, че община Струмяни разполага с налични 

финансови и ресурси от други източници за покриване на допустими разходи по 

проекта, преди средствата да бъдат възстановени след тяхната верификация по 

Програма Интеррег (VI-A) ИПП България – Северна Македония 2021 - 2027 г. 

(Interreg (VI-A) IPA Bulgaria - North Macedonia 2021-2027 Programme). 

ВЪЗЛАГА на Кмета на Община Струмяни да осъществи всички необходими стъпки по 

подготвяне на пълно проектно предложение на Община Петрич – водещ партньор и 

проектните партньори, включително община Струмяни, за кандидатстване по Програма 

Интеррег (VI-A) ИПП България – Северна Македония 2021 - 2027 г. (Interreg (VI-A) 

IPA Bulgaria - North Macedonia 2021-2027 Programme), Програмен приоритет 3 

„Интегрирано развитие на трансграничния регион” и при одобрение на пълното 

проектно предложение дава право на кмета на община Струмяни да изпълнява Договор 

за субсидия съвместно с водещия партньор и другите проектни партньори. 

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Благодаря Ви за присъствието и  

изказванията! Поради изчерпване на дневния ред закривам десетото извънредно 

заседание на Общински съвет Струмяни в  12:06 часа.            

 

 

 

Протоколчик:…………………..                        Председател на ОбС:………………. 

         /Юлияна Трендафилова/                                             /Севделина Траянова/                     


